
UDRUGA POMORSKO-ŠPORTSKIH RIBOLOVACA 
„PJEŠČANA UVALA“ 
PJEŠČANA UVALA, OGRANAK II/36 
52100 PULA 
Pješčana Uvala, 21.3.2017. 
	

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
 S 26. sjednice U.O. UPŠR „Pješčana Uvala“ održane dana 21.3.2017. god. u Društvenom 
domu u Pješčanoj Uvali s početkom u 19 sati. 
PRISUTNI: Aldo Peruško, Vjekoslav Ladavac, Aldo Sandri i Boris Nefat 
TAJNIK UDRUGE: Edi Čalić 
NEOPRAVDANO ODSUTAN: Josip Radić 
OPRAVDANO ODSUTAN: Dragan Perović 
NADZORNI ODBOR:       Brezac  Josip    nije prisutan 
STEGOVNA KOMISIJA:  Šugar Kristijan   nije prisutan 
 
 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika 
2. Rasprava o prijedlogu izmjene Pravilnika o upravljanju, načinu dobivanja, korištenja veza, 

redu i radu u sportskoj luci „Pješčana Uvala“ 
3. Ponuda Fitich d.o.o. za ugradnju videonadzora sportske luke 
4. Sporazum o sportskoj suradnji KSR “Medulin“ i UPŠR „Pješčana Uvala“ 
5. Razno 

 
Predsjednik U.O. Aldo Peruško otvara 26. sjednicu Upravnog odbora UPŠR „Pješčana Uvala“. 
Konstatira da je na sjednici prisutna većina članova U.O. te da se može nastaviti s radom i donositi 
pravovaljane odluke. 
 
Ad1. Tajnik udruge gosp. Edi Čalić podijelio je zapisnike s 25. sjednice U.O. UPŠR „Pješčana 
Uvala“ a predsjednik daje stanku od 5 minuta. 
 Gosp. Vjekoslav Ladavac primjećuje da se potkrala greška te u zaglavlju o prisutnosti članova 
Upravnog odbora stoji IZVRŠNI ODBOR. Budući da je u glavi V. Statutom udruge precizirano da su 
tijela upravljanja UPRAVNI ODBOR A NE IZVRŠNI ODBOR, moli da se to izmijeni. Ostalih primjedbi 
nije bilo te je predsjedavajući dao na verifikaciju zapisnik, što je i jednoglasno prihvaćeno. 
 
Ad.2. Predsjedavajući U.O. gosp. Aldo Peruško predlaže da se izmijeni članak 6. Pravilnika o 
upravljanju, načinu dobivanja, korištenja veza, redu i radu u sportskoj luci „Pješčana Uvala“. Izmjene 
se odnose na mogućnost vezivanja brodica na vezove A, B i C: 
A VEZ   DO 5,50 m DUŽINE I 2.10 m ŠIRINE 
B VEZ  DO 6,50 m DUŽINE I 2.50 m ŠIRINE 
C VEZ   DO 8,50 m DUŽINE I 3.00 m ŠIRINE 
D VEZ   DO 10 m DUŽINE I 3.50 m ŠIRINE 

Nakon provedene rasprave u kojoj su sudjelovali svi članovi U.O., predsjedavajući daje na 
glasanje predložene izmjene mogućnosti vezivanja brodica što je jednoglasno prihvaćeno. 
 
Ad.3. Gosp. Aldo Peruško upoznaje prisutne da smo kao U.O. na Redovnoj skupštini održanoj u 
prosincu prošle godine dobili zadatak da postavimo, preko ovlaštenih firmi, sustav videonadzora 
sportske luke. Kao što je i poznato, prilikom građevinskih radova 2009. godine firma Fittich d.o.o. za 
tehničku zaštitu, koja je dala najpovoljniju od pristiglih ponuda, prihvaćena je da ugradi sustav 
videonadzora sportske luke. Ponuda podrazumijeva postavljanje 8 kamera, a ponuđena cijena iznosi 
44.268 kuna. 



Predsjedavajući daje na raspravu ovu točku dnevnog reda. 
Gosp. Vjekoslav Ladavac smatra da je bolje utrošiti sredstva na kvalitetan videonadzor nego na fizičku 
zaštitu koju smo imali prošle godine i koja nas je koštala 18.000 kuna. 
Gosp. Sandri Aldo i gosp. Boris Nefat se apsolutno slažu s kvalitetnim videonadzorom. 
Predsjedavajući napominje da će članovi udruge, nakon postavljanja videokamera, imati mogućnost iz 
svoje kuće putem interneta pogledati svoje plovilo koje se nalazi u sportskoj luci „Pješčana Uvala“. 

Nakon rasprave predsjedavajući daje na glasovanje. Jednoglasno je prihvaćeno da se za 
44.268 kuna plus PDV prihvati ponuda Fittich d.o.o. za tehničku zaštitu. 
 
Ad.4. Gosp. Aldo Peruško upoznaje članove sa Sporazumom o sportskoj suradnji između Kluba za 
sportski ribolov „Medulin“ i naše udruge. 

Naime, zbog prezauzetosti članova naše udruge koji bi mogli biti nositelji sportskih aktivnosti, 
predlaže se da se potpiše sporazum o sportskoj suradnji između ovih dviju udruga. Dakle, KSR 
„Medulin“ bi sa svojim trenerima izvodio treninge te vodio naše sportske članove udruge na 
županijska, međužupanijska i državna natjecanja. Naša udruga bi sudjelovala u financiranju takvih 
aktivnosti. 

Predsjedavajući otvara raspravu. 
Gosp. Vjekoslav Ladavac slaže se s predloženim modelom suradnje, ali napominje da je KSR 
„Medulin“ nakon svakog sudjelovanja na natjecanjima s našim članovima dužan u pisanoj formi 
dostaviti izvješće kako o sportskim rezultatima tako i o utrošenim financijskim sredstvima. 

Nakon završene rasprave jednoglasno je prihvaćeno da se prije potpisivanja Sporazuma o 
suradnji u jednom od članaka Sporazuma navede obveza KSR „Medulin“ o podnošenju izvješća s 
natjecanja te da se još jednom upozna članove s tekstom Sporazuma prije njegova potpisivanja. 
 
Ad.5. Pod točkom razno tajnik udruge gosp. Edi Čalić upoznaje prisutne da su on i predsjednik 
udruge posjetili bolesnog člana U.O. gosp Deana Ivandića te mu u ime udruge uručili skroman dar 
zaželijevši mu brz oporavak i povratak u U.O. UPŠR „Pješčana Uvala“. 
 
Sjednica završena u 20.05 sati. 
 
       UPRAVNI ODBOR 


